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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Varga Judit, igazságügyi miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Van még jó hírük?" 

Tisztelt Miniszter Asszony!
 
A fideszes Bencsik András nemrég szó szerint ezt mondta a fideszes HírTV-ben, idézem: „van egy
jó  hírem,  Ugandában  a  parlament  egy  LMBTQ-ellenes  törvényt  hozott,  tehát  a  bubukat,  ha
összeházasodnak, kivégzik”. A bubuk alatt nyilván a melegeket kell érteni, ezt már csak én teszem
hozzá Önnek. Bencsik András szerint tehát a melegek kivégzése nem csak, hogy nem riasztó vagy
vállalhatatlan számára, hanem egyenesen kívánatos dolog, mi több: jó hír. Jól tudjuk, hogy az a
Bencsik  András,  aki  ezt  mondta,  a  Fidesz  egyik legrégebbi  véleményformálója,  az úgynevezett
Békemenet szervezője, Önöknek köszönhetően a Magyar Érdemrend lovagkeresztjének birtokosa.
Ha a melegek kivégzése szerinte jó hír, akkor az azt jelenti, hogy a Fidesz szerint jó hír. Ha szerinte
Uganda a legbátrabb ország a melegek kivégzése miatt, az azt jelenti, hogy a Fidesz is pontosan ezt
gondolja.
            Hadd tegyem világossá, ez a legsötétebb gyűlöletbeszéd, amit egy kisebbség ellen el lehet
követni. Mégis, a ma hatályos törvények alapján a melegek halálát kívánó Bencsik Andrást nem
lehet  gyűlöletbeszéddel  vádolni.  Az  erről  szóló  törvény  ugyanis  csak  faji,  etnikai,  vallási
kisebbségeket véd, a nemi identitásuk vagy a szexuális orientációjuk alapján kisebbségben lévőket
nem.  A  Demokratikus  Koalíció  éppen  ezért  a  Polgári  Törvénykönyv  módosítását  fogja
kezdeményezni, hogy a gyűlöletbeszédről szóló törvény a magyar LMBTQ-közösséget is védje,
hogy a szexuális kisebbségbe tartozók is érvényesíteni tudják állampolgári jogaikat és fel tudjanak
lépni a gyűlöletbeszéd ellen.
 
Kérdezem ezért Miniszter asszonyt:
 
Támogatni fogják, hogy ne lehessen gyűlöletbeszédet folytatni a szexuális kisebbségek ellen, vagy



inkább folytatják a „halál a melegekre” kampányukat?
 
Várom válaszát!
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